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LÖS TRAFIKSITUATION OCH RÄDDA FÖRSKOLAN 

Trafiksituationen på Ekerövägen och närmare bestämt vid Närlundakurvan har diskuterats 

många gånger. Runt åttatiden på morgonen går det hopplöst långsamt från Träkvista till 

Närlunda. Orsaken till problemet är stoppet som uppstår vid Närlundakurvan på grund av 

rödlyset vid övergångsstället.  

När en förskola startade upp i Ekerö energis lokaler var det ingen som riktigt förstod vad det 

skulle innebära för trafiken på vägen. Sedan dess har verksamheten utökats och blivit en etablerad 

och populär förskola i kommunen med kapacitet på upp till 90 barn.  

Bygglovet för förskolan löper ut 2020, byggnadsnämnden har sagt att förlängning av det 

tidsbegränsade bygglovet inte kommer att ske.  

Kommunen har nu två alternativ. Antingen att ändra detaljplanen så att det står inskrivet att det 

ska vara en förskola i dessa lokaler. Om så sker måste en annan trafiklösning komma till stånd. 

Andra alternativet är att inte tillåta fortsatt verksamhet i lokalerna. Idag har förskolan över 80 

barn inskrivna i verksamheten, som då skulle behöva annan placering i kommunen.  

I dagsläget finns ingen långsiktig lösning på hur trafiksituationen ska lösas på platsen och på 

grund av detta hotas nu en uppskattad förskola och arbetsplats. Socialdemokraterna är oroliga 

över att tiden går utan att realistiska lösningar presenteras.  

Mot den bakgrunden undrar jag om du Adam Reuterskiöld kommer säkerställa att 

trafiksituationen löses i tid, eller om du avser att meddela förskolan att den inte kommer kunna 

bedriva verksamhet i lokalerna efter 2020? 
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